

Dagsorden

Til stede:

Dagsorden

Punkt 0: Valg af referent, protokolførelse

Punkt 1: Orientering (ikke aktiviteter)

Punkt 1.1: Folkestedet (v. Emilie)

Punkt 1.2: We Want You! (v. Emilie)

Punkt 1.3: ÅUF (v. Mika)

Punkt 1.4: Bifrost (v. Tobias)

Punkt 1.5: UKH (v. Emilie)

Punkt 1.6: Børneudvalget (v. Emilie)

Punkt 1.7: Fondsøgning (v. Ann)

Punkt 1.8: Andet nyt?

Punkt 1.8.1: Stand på BSS med ÅUF d. 13-14.? (v. Ann)

Punkt 1.8.2: Sport og fritid gratis møbler? (Mika)

Punkt 2: Økonomi (v. Ann)

Punkt 2.1: Status

Punkt 2.2: Nye medlemmer

Punkt 2.3: Brugt siden sidst

Punkt 3: Indkomne forslag fra medlemmer (v. Mika)

Punkt 4: Status på foreningens aktiviteter

Punkt 4.1: Aarhus ved Midnat (v. Emilie)

Punkt 4.2: Den Magiske Skole Aarhus (v. Mika)

Punkt 4.3: Biblioteksudvalget (v. Tobias)

Punkt 4.4: Efterskolebesøg (v. Benjamin)

Punkt 4.5: Legendarisk Filmaften i Aarhus (v. Mika)

Punkt 4.6: Åben Torsdag (v. Ann)

Punkt 4.7: Voksenkampagne til Magisk Skole (v. Emilie)

Punkt 4.8: Magisk Femkamps Dyst (v. Ann)

Punkt 4.9: Blå Soldater (v. Ann)

Punkt 4.10: Karls Konfirmation (v. Mika)

Punkt 4.11: Hunger & Ligdans (v. Tobias)

Punkt 4.12: Blod & Begær (v. Ann)

Punkt 4.13: Dice workshop (v. Ann)

Punkt 4.x: Nye initiativer?

Punkt 5: Forumtur evaluering (v. Tobias)

Punkt 6: 5 års Jubilæum og/eller julefrokost? (v. Ann)

Punkt x: Eventuelt.

Referat

Til stede: Mika Larsen, Emilie Ehlers, Benjamin Borød, Tobias Nielsen, Ann Christensen (online), Freja Lunau (suppleant). 5 stemmer til stede. Ved punkt 6 forlader Emilie mødet, og Freja overtager pr. forretningsorden stemmen.

Referat

Punkt 0: Valg af referent, protokolførsel

Ann vælges som referent, Tobias er valgt som dirigent.

Punkt 1: Orientering (ikke aktiviteter)

Punkt 1.1: Folkestedet (v. Emilie)

Folkestedet har 10 års jubilæum - vil vi lave en aktivitet på deres jubilæumsdag d. 5. Oktober? Vi spørger Noah, om ham og hans gruppe har lyst til at lave noget.

Punkt 1.2: We Want You! (v. Emilie)

Er startet op igen, der var første spilgang på VIA her i slut august. Næste spildag er på lørdag d. 10.09, hvor der er StarWars tema.

Punkt 1.3: ÅUF (v. Mika)

Tilbage fra sommerferie.

Studietur d. 4. oktober - vi vil gerne tilbyde, at de kommer forbi Magisk Skole!

Der er stadig mulighed for masser af kurser.

Der arbejdes på at få Fritidspas til sommeraktiviteter.

Punkt 1.4: Bifrost (v. Tobias)

Der har været HOB siden sidst, men der skete ikke så meget, der er super relevant for Elysiion. Vi har fået nogle Den Magiske Cirkel plakater (forklaring om Bifrostmetoden), som vi kan hænge i vores lokaler.

Punkt 1.5: UKH (v. Emilie)

Intet nyt - vi sletter punktet fra orientering i fremtiden, da vi pt ikke har fast samarbejde med dem.

Punkt 1.6: Børneudvalget (v. Emilie)

Intet nyt.

Punkt 1.7: Fondsøgning (v. Ann)

HMS Vegas fik ikke Nordeafonden, som vi søgte for nogle måneder siden, men HMS Vegas blev også aflyst i mellemtiden, så det er OK.

Punkt 1.8: Andet nyt?

1.8.1: Stand på BSS med ÅUF d. 13-14.? (v. Ann)

Vi har fået tilbudt at stå i stand på den ekstra studiemesse - hvis nogen har lyst til at stå der, så er det muligt.

Punkt 1.8.2: Sport og Fritid gratis møbler? (Mika)

S&F giver kontormøbler væk fra lokaler ude i Brabrand. Vi kan komme og hente d. 13. (10-14) og 15. September (15-18), hvis vi ønsker. Emilie tager derud d. 13. mellem kl. 10 og 14.

Punkt 2: Økonomi (v. Ann)

Punkt 2.1: Status

NIP-pulje: Reelt: 4.456,35, reserveret ned til: 1.880,25 kr. (ingen ændringer)

Uddannelsespulje: 650 + 1200 = 1850 kr. ud af 2.000 kr. (lidt over budget)

Lederkursusstøtte: Støtten til Sommerskole er udbetalt, støtten til Forum er godkendt, dog mindre end vi forventede, da de kun kunne støtte for 2 dage i stedet for 3 (venter udbetaling).

Punkt 2.2: Nye medlemmer

101 medlemmer - 17 siden sidst. Det er jo HELT vildt fedt! Vi er nået 3 cifre på vores 5. år!

Punkt 2.3: Fribeløb brugt siden sidst:

400 kr. i tilskud til leje af bil til Forum for Magisk Skole ungerne.

150 kr. på køb af Rollespilssangbog

100 kr. på køb af Brætspil

Punkt 3: Indkomne forslag fra medlemmer (v. Mika)

Punkt 3.1: Samværspolitik?

Vi har ikke en Samværspolitik på nuværende tidspunkt.

Vi starter med alkoholpolitikken og tager samværspolitik i forlængelse af det.

Generelt kan vi tage udgangspunkt i Bifrosts' som rettesnor, indtil vi har vores egen:

<https://landsforeningenbifrost.dk/samvaerspolitik/>

Vi vedtager ikke noget nu, men tager dette op igen til næste bestyrelsesmøde.

Punkt 4: Status på foreningens aktiviteter

Punkt 4.1: Aarhus ved Midnat (v. Emilie)

Intet nyt.

Punkt 4.2: Den Magiske Skole Aarhus (v. Mika)

Går super godt - der er ca. 35 deltagere hver gang, og der fortsætter både folk og kommer nye til. Mangler stadig en billøsning til transport frem/tilbage - hvis nogen kan hjælpe, ville det være mega nice <3 . Vi mangler også altid ekstra gæstelærere og evt.

ekstra kerneundervisere, så kender man nogen, der er frisk, er vi klar. Der var 2 unger med til Forum - det var super fedt!

Punkt 4.3: Biblioteksudvalget (v. Tobias)

Intet nyt.

Punkt 4.4: Efterskolebesøg (v. Benjamin)

Intet nyt.

Punkt 4.5: Legendarisk Filmaften i Aarhus (v. Mika)

Intet nyt.

Punkt 4.6: Åben Torsdag (v. Ann)

Der er stadig god tilslutning efter sommerferien.

Punkt 4.7: Voksenkampagne til Magisk Skole (v. Emilie)

Intet nyt.

Punkt 4.8: Magisk Femkamps Dyst (v. Ann)

Afvikler her d. 25. september - det går fint.

Punkt 4.9: Blå Soldater (v. Ann)

Venter stadig på regnskab. Der er blevet fremsendt projektregnskab, som vi skal forhåndsgodkende, før det endeligt kan underskrives.

Punkt 4.10: Karls Konfirmation (v. Mika)

Der er fundet en ny Karl! Ellers intet nyt.

Punkt 4.11: Hunger & Ligdans (v. Tobias)

Det kører, som det skal.

Punkt 4.12: Blod & Begær (v. Ann)

Det bliver måske i februar?

Punkt 4.13: Dice workshop (v. Ann)

De er i gang med at planlægge.

Punkt 4.x: Nye initiativer?

Ingen nye.

Punkt 5: Forumtur evaluering (v. Tobias)

Tobias foreslår, at vi laver en evaluering næste gang, hvor vi spørger de medlemmer, vi har sendt afsted, hvordan det gik. Til dette vil vi især også gerne høre Noah og Unge-turen, hvordan det gik. Ann & Tobias gør det.

Punkt 6: 5 års Jubilæum og/eller Julefrokost? (v. Ann)

Vi starter kort med Tobias' tanker om julefrokost:

Sidste år var det et medlemsinitiativ, og det var mega fedt. Vil vi gerne sigte efter at det bliver en tradition? Det er der generelt stemning for. Lad os prøve at prikke til medlemmer for at høre, om nogen har tanker om at lave en julefrokost.

Derudover har foreningen også 5 års jubilæum i år. Snakken går på, om julefrokost og jubilæum måske skal slås sammen til én fest i efteråret/vinteren.

Jubilæum:

Åbent Hus efterfulgt af Julefrokost?

Uanset hvad - noget for både unger og voksne/ældre.

Der er også en god pointe i at holde begge - det er flere muligheder for sammenhold i foreningen.

Emilie forlader mødet, og Freja overtager hendes stemme som suppleant.

Vi beslutter os for at nedsætte en arbejdsgruppe til Jubilæum: Emilie, Ann, Mika, Freja (Tobias og Benjamin hjælper gerne, men kan ikke hjælpe med planlægning). Derudover beslutter arbejdsgruppen også, om de vil sammenlægge Jubilæet med julefrokost, og hvis ikke, så hvem der lige prikker rundt til medlemmer for at høre, hvem der har lyst til at stå for julefrokosten.

Det foreslås, at foreningen minimum lægger 1.000 kr. i at gøre jubilæet fedt, derudover evaluerer jubilæumsgruppen på det og kan tage op, hvis der er behov for flere penge, til næste bestyrelsesmøde. Det skrives til afstemning. Det vedtages enstemmigt.

Punkt 7: Eventuelt.

- 7.1: Bifrost GF - Tobias oplyser, at Bifrosts Regionsrådsrepræsentant afholder et Regionsmøde, hvilket lige skal tænkes ind i vores proces for deltagelse til GF.
- 7.2: Fra Emilie (online): Vi er alle dejlige <3.

Mødet lukkes.